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Sirbmá-Sirma IL  

Årsmøte 2018 Jahkečoahkkin  
 

Tid:  22. februar 2018 kl. 19.05 – 21.35 

Sted:  Sirpmá giliviesus / Grendehuset i Sirma 

 
Fremmøtte:  

Anja Somby, Eirik A. Ravna, Leif Varsi, Leif Erik Varsi, Jon Erland Balto, Juhán Anti, Máret 

Elle Varsi, Monica Balto Anti, Odd Erik Solbakk, Per Anders Holm, Per Torleiv Ravna, Stein 

Joks, Synnøve Solbakk og Trine Guttorm. 

 
Saksliste:  

01/15  Godkjenne de stemmeberettigede 

02/15 Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 

03/15 Valg av møteleder, sekretær og 2 til å underskrive protokollen 

04/15 Årsmelding 2017 

05/15 Regnskap 2017 

06/15 Innkomne saker og forslag 

07/15 Fastsette medlemskontingent for 2019 

08/15 Budsjett 2018 

09/15 Organisasjonsplan 208 

10/15  Valg 

 
Sak 01/18 Godkjenne de stemmeberettigede 

Vedtak: Alle fremmøtte ble enstemmig godkjent som stemmeberettigede. 

 
Sak 02/18 Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 

Vedtak: Innkalling med saksliste og tilleggssak samt forretningsorden ble enstemmig godkjent. 
 

Sak 03/18 Valg av møteleder, sekretær og protokollunderskrivere 

Forslag fra Odd Erik Solbakk: Monica Balto som møteleder.  

Forslag fra Monica Balto Anti: Synnøve Solbakk som sekretær samt Jon Erland Balto og Leif 

Varsi som protokoll-underskrivere. 
 

Vedtak: Enstemmig vedtatt som foreslått.  

 
Sak 04/18 Årsmelding 2017 

Styrets forslag av 15. februar 2018 til årsmelding for 2017 ble fremlagt.  
 

Merknader: Styret og gruppene fikk applaus for det høye aktivitetsnivået- og tilbudet i laget.  
 

Vedtak: Fremlagte årsmelding ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 05/18 Regnskap 2017 

Styret fremla revidert regnskap for 2017 med revisors beretning av 20. februar 2018. 
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Revisor Jon Erland Balto korrigerte muntlig at det som i beretningen omtales som overskudd 

på kr 19.588,65 er driftsresultatet, og overskuddet er på kr. 17.990,33.  

 
Vedtak: 

Fremlagte regnskap med revisorrapport med korrigering ble enstemmig godkjent.   

 
Sak 06/18 Innkomne saker/forslag 
Styret v/Monica B. Anti fremmet følgende forslag:  

Sirbmá-Sirma IL melder seg inn i Norges skiskytterforbund.  

 
Styret v/Synnnøve Solbakk fremmet følgende forslag:  

Lagets navn endres til Sirbmá IL.   

 
Stein Joks og Jon Erland Balto fremmet følgende forslag:  

Forslaget om innmelding i Norges skiskytterforbund oversendes til styret til vurdering og 

beslutning.  

 

Styret trakk sitt forslag om endring av lagets navn til Sirbmá IL.  

 

Vedtak: Forslaget fra Joks og Balto ble enstemmig vedtatt.  
  
Sak 07/18 Fastsette medlemskontingent 

Styrets forslag: Beholder dagens kontingentsatser: kr 400 kr for familiemedlemskap, kr 200 kr 

for enkeltmedlemmer og kr 100 for pensjonister/trygdede.  

 

Vedtak: Fremlagte forslag ble enstemmig vedtatt.   
 

Sak 08/18 Budsjett 2018 

Styrets forslag av 2. februar 2018 til budsjett for 2018 ble fremlagt. 
 

Merknader/forslag fra årsmøtet:  

- Post 3100 Medlemskontingenter: Jon Erland Balto ber styret sjekke gebyret for NIFs 

innkreving av medlemskontingenter og eventuelt vurdere en annen løsning.  

- Post 6200 og 6250 Drift av lysløypa: Stein Joks foreslår felles innsats fra lagene i Tana 

ovenfor kommunen om tilskudd til skiløypekjøring i kommunen.  

- Post 6200 Drift lysløypa-strøm: Stein Joks foreslår sensor til lysene i lysløypa, slik at det 

ikke brukes strøm i den kaldeste tiden. Per A. Holm foreslår å slå av lysene i den kaldeste 

perioden og heller kjøpe inn hodelykter til felles bruk.  

- Post 3250 Lotteri/6820 Trykksaker: Erik A. Ravna ber styret påse at loddene er riktig 

nummeret, og oppfordret til å bytte trykkeri.  

- Post 7040 og 7500: Per A. Holm ber styret vurdere andre forsikringsselskaper, og spesielt 

vår sponsor Sparebank1-Nord-Norge.  

 

Vedtak: Fremlagte forslag til budsjett ble enstemmig vedtatt. Fremlagte merknader og 

tilleggsforslag ble enstemmig oversendt styret til vurdering og eventuell oppfølging.  

 
Sak 09/18 Organisasjons-/handlingsplan for 2018 

Styrets forslag av 15. februar 2018 til organisasjons-/handlingsplan for 2018 ble fremlagt.  
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Forslag fra Anja Somby:  

- Det tilrettelegges for instruksjon i bruk av utstyret i styrketreningsrommet i Sirbmá, f.eks 

de dagene det er spinning – tirsdager og torsdager. I tillegg bør det være oppslag i rommet 

med tlf.nr til aktuelle som kan veilede. 

- Ønsker yoga-kurs for å kunne holde yogatimer i Sirbmá. 

 
Forslag fra Per A. Holm:  

- Ved neste bestillingsrunde av ski- og sykkelklær i mai tilrettelegges for bistand til 

medlemmer i bestilling av klær. 

 
Vedtak:  

Fremlagte forslag til organisasjons-/handlingsplan for 2018 ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslagene fra Somby og Holm følges opp av styret. 

 

Sak 10/18 Valg 
Valgkomiteens forslag: 

Styret: 

Leder: Monica Balto (2018-19). 

Nestleder: Ole Henrik Somby (2018-2020). 

Styremedlemmer: Odd Erik Solbakk, kasserer/regnskapsfører (2018-2020). 

Varamedlemmer: 1. Jaana Walle, 2. May-Synnøve Trosten.  

Styremedlemmene Synnøve Solbakk, sekretær, og Leif Erik Varsi er ikke på valg.  
 

Anleggsgruppa:  

Per Ove Måsø (leder), Issát-Ovllá Varsi og Trine Guttorm.  
Friidrettsgruppa:  

Tom Bengle-Hansen (leder), Risten Somby og Miriam Hellstrøm.  
Skigruppa:  

Tor Asle Varsi (leder), Leif Varsi og Aile M. Varsi.  
Sykkel- og triatlongruppa:  

Per Torleiv Ravna (leder), Marianne Balto og Stein Joks.  
 

Forslag fra Monica Balto Anti: 

Leif Varsi foreslås som 1. varamedlem, og de andre blir 2. og 3. varamedlem.  

Revisorer: Jon Erland Balto og Hege Persen. 
 

Forslag fra Synnøve Solbakk: 

Valgkomitéen: Agnar Varsi (leder), Målfrid Kitti og Liss-Ellen Ramstad.  

Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet: Delegeres til 

styret å utpeke.  

 
Vedtak:  

Valgkomiteens forslag med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Møtet hevet kl. 21.35. 

 

 

Sirbmá 22. februar 2018 

 

         
Leif Varsi    Jon Erland Balto 


